
ZÁPISNICA  č. 9 

zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre 

konaného dňa 15. februára 2021 

 
Prítomní: doc. PhDr. Jozef Brunclík, PhD., prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc., prof. PhDr. 

Peter Ivanič, PhD., doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD., prof. Natália Muránska, PhD.,  

PhDr. Marcel Olšiak, PhD., Mgr. Emília Perez, PhD., PhDr. Katarína Sedlárová, Mgr. Ervín 

Weiss, PhD., Mgr. Monika Brezováková, Mgr. Jana Nemčeková, Bc. Martina Dvorská, Marián 

Maršálek 

 

Ospravedlnený: PhDr. Tomáš Koprda, PhD. 

 

Hostia: Mgr. Marek Debnár, PhD. 

  doc. PhDr. Jarmila Maximová, PhD. 

 

AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia.  

Zasadnutie sa uskutočnilo online na https://meet.ukf.sk/ 

 

Program:  

1. Otvorenie a kontrola uznesení 

2. Činnosť CDHV pri FF UKF za rok 2020 (47/2020/AS/FF) 

3. Výročná správa o činnosti AS FF UKF za rok 2020 

4. Systemizácia funkčných a pracovných miest na FF UKF (od 1. 4. 2021 a od 1. 7. 2021) 

5. Rozličné a diskusia 

 

 

Ad 1) 

Predseda AS FF UKF v Nitre PhDr. M. Olšiak, PhD., privítal členov AS FF UKF  

a oboznámil ich s programom rokovania. Prebehla kontrola plnenia uznesenia zo zasadnutia 

AS FF UKF, ktoré sa konalo dištančne dňa 8. 12. 2020. 

 

Uznesenie 47/2020/AS/FF 

AS FF UKF v Nitre žiada Centrum digitálnych humanitných vied pri Filozofickej fakulte 

Univerzity Konštantína Filozofa v Nitre predložiť výročnú správu o svojej činnosti za rok 2020. 

 

Ad 2) 

Na rokovanie AS FF UKF bol prizvaný riaditeľ Centra digitálnych humanitných vied (CDHV) 

pri FF UKF Mgr. Marek Debnár, PhD. Členom AS FF UKF bola doručená výročná správa 

o činnosti Centra digitálnych humanitných vied, s ktorou sa mohli vopred oboznámiť. Počas 

zasadnutia senátu Dr. M. Debnár odprezentoval správu o činnosti centra a odpovedal na otázky 

členov senátu. 



V diskusii vystúpili: prof. Z. Gadušová, prof. P. Ivanič, doc. I. Lomnický a Dr. E. Weiss. 

Otázky sa týkali spolupráce iných pracovísk fakulty s Centrom digitálnych humanitných vied 

finančného prínosu CDHV pre FF UKF, načasovania prednášok pre študentov FF a pre 

zahraničných študentov či registrácie projektov CDHV na UKF. 

 

Ad 3) 

Výročnú správu o činnosti AS FF UKF za rok 2020 predložil členom senátu jej predseda  

Dr. M. Olšiak. Zhrnul činnosť senátu za uplynulý rok a skonštatoval, že v roku 2020 sa len 

jedno rokovanie konalo prezenčne, ostatné zasadnutia prebiehali vzhľadom na pandemickú 

situáciu on-line, a to prostredníctvom videokonferenčného portálu https://meet.ukf.sk, resp. sa 

využila forma korešpondenčného hlasovania. Napriek neštandardnej situácii sa AS riadil podľa 

platnej legislatívy a snažil sa o funkčné a transparentné zastupovanie akademickej obce fakulty.  

AS FF UKF v Nitre priebežne riešil v spolupráci s vedením fakulty všetky aktuálne problémy, 

schvaľoval a vyjadroval sa ku všetkým zásadným zmenám a dokumentom, ako aj k vnútorným 

predpisom fakulty. Všetky zápisnice sú zverejnené a prístupné na webovom sídle FF UKF. Boli 

prijaté uznesenia č. 34 – 47, ktoré boli schválené, schválené s pripomienkami, resp. AS ich 

zobral na vedomie, pričom vždy na začiatku zasadnutí AS prebiehala kontrola plnenia uznesení. 

V diskusii vystúpil prof. P. Ivanič, ktorý navrhol, aby bola výročná správa doplnená 

o činnosť Ekonomickej komisie AS. Potrebné informácie dodá predsedovi senátu, následne 

budú do správy doplnené. 

 

Uznesenie 48/2021/AS/FF 

AS FF UKF v Nitre berie výročnú správu o činnosti AS FF UKF za rok 2020 na vedomie 

s pripomienkami 

 

 

  

https://meet.ukf.sk/


Ad 4) 

Na rokovanie AS FF UKF bola prizvaná dekanka fakulty doc. J. Maximová, ktorá členom 

senátu predniesla návrh systemizácie funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre 

s účinnosťou od 1. 4. 2021 a od 1. 7. 2021. V rozsiahlom príspevku uviedla dôvody, prečo 

dochádza k predloženej zmene počtu miest. Po odznení návrhu nastala rozsiahla diskusia, 

v ktorej vystúpili prof. N. Muránska, prof. Z. Gadušová, prof. P. Ivanič, doc. I. Lomnický, doc. 

J. Brunclík a Dr. E. Perez, pri hlasovaní sa vyjadril každý člen AS. Dekanka FF UKF na všetky 

otázky diskutujúcich reagovala podrobným vysvetlením a odôvodnením, prečo k uvedeným 

zmenám dochádza. 

V prvej fáze členovia AS FF UKF hlasovali za systemizáciu funkčných a pracovných miest na 

FF UKF v Nitre s účinnosťou od 1. 4. 2021. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  14 

Počet prítomných členov AS: 13 

Počet kladných hlasov:    8 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     5 

 

Uznesenie 49/2021/AS/FF 

AS FF UKF v Nitre schvaľuje systemizáciu funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre 

s účinnosťou od 1. 4. 2021. 

 

V druhej fáze členovia AS FF UKF hlasovali za systemizáciu funkčných a pracovných miest 

na FF UKF v Nitre s účinnosťou od 1. 7. 2021. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  14 

Počet prítomných členov AS: 13 

Počet kladných hlasov:  13 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

  



Uznesenie 50/2021/AS/FF 

AS FF UKF v Nitre schvaľuje systemizáciu funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre 

s účinnosťou od 1. 7. 2021. 

 

Ad 5) 

V závere rokovania AS FF UKF v diskusii vystúpil Dr. E. Weiss, ocenil realizáciu Dňa 

otvorených dverí na FF UKF, ktorý sa vzhľadom na pretrvávajúcu nepriaznivú pandemickú 

situáciu v súvislosti s ochorením COVID-19 konal vo virtuálnej podobe. Prof. Z. Gadušová 

konštatovala, že fakulta sa prezentovala na dôstojnej úrovni. Mgr. J. Nemčeková za študentskú 

časť AS FF UKF skonštatovala, že podujatia sa zúčastnilo menej záujemcov ako po minulé 

roky, keď sa DOD konal prezenčne. 

 

Dr. M. Olšiak poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť, rozsiahlu diskusiu a ukončil 

rokovanie AS FF UKF.  

 

 

 

  PhDr. Marcel Olšiak, PhD. 

predseda AS FF UKF v Nitre 

       v. r. 

 

Zapísala: PhDr. Katarína Sedlárová 


